
 

Kommunen tar seg av å betale KLP for ansatte sykepleiere i primærhelsetjenesten.  

Vis man ser for seg å ha primærhelseteam er ikke dette mulig når KLP utgiftene er 

astronomiske for fastlegene.  
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